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    studuji 3. rok  bakalářské studium
  zaměření na softwarové inženýrství
necelé 2 roky zástupce Sinkuleho koleje

Když jsem v roce 2013 nastoupil, řekl jsem si: Tohle je tak úžasná škola plná báječných lidí, tady chci být a 
pomoct jí v jejím rozkvětu. Od začátku jsem se začal angažovat v kolejním klubu a do půl roku jsem kandidoval na 
zástupce koleje, jehož funkci zastávám doteď. Za ty dva roky jsem hodně nahlédl do fungování SÚZ, na kterou bych 
chtěl dohlížet nadále. Jenže kolejí škola nekončí a chtěl bych vložit své úsilí i do Akademického Senátu ČVUT. A to 
primárně v prosazení FITu jako důležité a rostoucí fakulty. 

Hlavní cíle:

➔ udržení kvality a dobrého jména ČVUT v České republice i zahraničí

➔ dohled nad hospodařením SÚZ, aby studenti nedopláceli na chyby budoucího vedení

➔ posilovat postavení Studentské Unie ČVUT mezi studenty i vedením

➔ nebýt jen tichým členem   

 Se svou kandidaturou do AS ČVUT souhlasím.

V Praze dne 2.11.2015


